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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Összesen mennyi közpénzbe kerültek a végül meg nem valósult egészségügyi
reformelképzelések? címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánunk benyújtani dr . Rácz
Jenő egészségügyi miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérjük .

Tisztelt Miniszter Úr!

A szocialisták 2002-ben beharangozták az egészségügy reformját, és annak elősegítésére
kormánymeghatalmazottat neveztek ki . 2003-ban őt leváltották, helyette egy kormánybiztos
koordinálta a reformot, amelynek megvalósítását egy Egészségügyi Reform és Programiroda is
szolgálta.
2004 őszén a Gyurcsány-kormány egyértelművé tette : 2006-ig már nem valósul meg a
szocialisták által 2002-ben beharangozott egészségügyi reform. A reform népszerűsítésére a
szocialisták 150 millió Ft-os kommunikációs megbízást kötöttek egy reklámügynökséggel .
Amikor kiderült, hogy nem lesz reform, az Egészségügyi Minisztérium 30 millió Ft-os kártérítést
fizetett ki a reklámcégnek .
Mivel közpénzekről van szó, az embereknek joguk van tudni, mennyibe kerültek összesen a
reformelképzelés előkészületei : a reformiroda működése, a szakértői munkára költött összegek, a
reklámszerződések stb .

Kérdezzük tisztelt Miniszter Úrtól :

Összesen mennyi közpénzbe kerültek a végül meg nem valósult egészségügyi
reformelképzelések?

Várjuk megtisztelő válaszát.

Budapest, 2005 . március 10 .

~~~~
Se eczi Gabriella
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